
خبر مهم امیرعبداللهیان درباره
احیای برجام

امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه کشورمان در کنفرانس خبری پایانی
سال ۱۴۰۱ گفت: ما در دولت آقای رییسی همچنان در تلاش برای بی اثر

کردن و لغو تحریم ها هستیم.

وی در پاسخ به اینکه برخی فکرمی کردند بدون برجام امکان توفیق در
سیاست خارجی نیست، اما اخیرا جلوههایی از موفقیت مثل توافق ایران
و عربستان را شاهد بودیم، گفت: در حوزه دیپلماسی اقتصادی شاهد
افزایش چشمگیر حجم تبادل تجاری هستیم. در مناسبات سیاسی روابط دو
کشور امارات و کویت به سطح سفیر ارتقاء یافت و شاهد بازگشت ایران

و عربستان به روابط طبیعی بودیم.

وزیر امور خارجه ادامه داد: پنج دور مذاکره امنیتی با سعودی در
بغداد داشتیم و در جریان سفر آقای شمخانی به پکن ابتکار چین مورد
موافقت سران دو کشور ایران و عربستان قرار گرفت. در سفر بهمن
رییس جمهور آخرین صحبتها شد و پیشنهاد بود که مدیران کل وزارت
خارجههای دو کشور گفتگوهایی را داشته باشند؛ در رفت و برگشت
پیامها پیشنهاد طرف سعودی این بود که هنوز نیازمند مذاکرات سطح

بالا هستند.

وی درباره کمک توافق ایران و عربستان برای حل مساله یمن گفت: ما
یمن را مسالهای مرتبط با جهات یمنی میدانیم وآنها باید تصمیم

بگیرند.

آقای گروسی از نتیجه کار رضایت داشتند

وی دربـاره رفـع احتمـالی اختلاف ایـران و آژانـس و تـاثیر آن بـر
مذاکرات احیای برجام گفت: پیش بینی ما این است آقای گروسی از
نتیجه کار رضایت داشتند و ما در مسیر درست همکاری مشترک هستیم.
یکی از توافقها میان ایران و آژانس این بود که تیمهای فنی به رفت
و آمد و گفتگو برای رفع سوءتفاهمها ادامه دهند تا این موضوعات
اختلافی برای همیشه از روی میز برداشته شود. این دیدارهای فنی
مستمر جریان دارد و نتیجه همکاری آژانس و سازمان در گفتگو برای

رفع تحریمها هم میتواند آثار مثبتی داشته باشد.
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وزیر امور خارجه در پاسخ به اینکه به زودی شاهد آزادی آقای اسدی
خواهیم بود یا نه؟ با اشاره به مواضع غیرسازنده مقامات اروپایی
درباره تحولات داخلی ایران گفت: ما در موضوع استرداد محکومان
توافق با بلژیک را روی میز داریم و آخرین گفتگوی ما ناظر بر این
موضوع کنسولی بود و امیدواریم موانع از سوی طرف مقابل به زودی

برداشته شود و شاهد آزادی آقای اسدی باشیم.

درباره احیای برجام ابتکاری روی میز است

امیرعبداللهیان درباره چشم انداز توافق هستهای و احیای برجام در
سال جدید گفت: در شرایطی که الان با شما صحبت میکنم ابتکاری روی
میز است که امیدوارم در هفتههای آینده بتوانیم اخبار نهایی آن را
به اطلاع مردم برسانیم. در سال آینده ما امید فراوان داریم به
گشایشهای هر چه بیشتر و انشاءالله در بهار آینده در نتیجه
اقداماتی که در جریان است و هنوز زمان بیان آن فرا نرسیده، حامل
اخبار امیدبخش و خوشحال کننده در راستای گشایشهای متنوع برای ملت
بزرگ ایران باشیم. ما بسیار خوشبین هستیم و همه تخم مرغهای خود
را در سبد برجام قرار ندادیم، اما از همه فرصتها برای کسب منافع

حداکثری استفاده کردیم.


